

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3282480

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	COMPEX SÀRL	07/05/2013
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	DJO GLOBAL SWITZERLAND SÀRL	
Street Address:	CHEMIN DU DEVENT, Z.I. LARGES PIECES A	
City:	ECUBLENS	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	1024	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
Property Type	Number	
Patent Number:	6860852	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(949)760-9502	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	9497600404	
Email:	efiling@knobbe.com	
Correspondent Name:	KNOBBE MARTENS OLSON & BEAR LLP	
Address Line 1:	2040 MAIN STREET	
Address Line 2:	14TH FLOOR	
Address Line 4:	IRVINE, CALIFORNIA 92614	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	DJOCH.015A	
NAME OF SUBMITTER:	ROSE M. THIESSEN	
SIGNATURE:	/Rose M. Thiessen/	
DATE SIGNED:	03/25/2015	
Total Attachments: 9		
source=DJOCH-015A_name_change#page1.tif		
source=DJOCH-015A_name_change#page2.tif		
source=DJOCH-015A_name_change#page3.tif		
source=DJOCH-015A_name_change#page4.tif		
source=DJOCH-015A_name_change#page5.tif		

source=DJOCH-015A_name_change#page6.tif

source=DJOCH-015A_name_change#page7.tif

source=DJOCH-015A_name_change#page8.tif

source=DJOCH-015A_name_change#page9.tif

Minute numéro 263

du 5 juillet 2013

PROCES-VERBAL AUTHENTIQUE D'ASSEMBLEE GENERALE

Le cinq juillet deux mille treize, _____
en mon Etude, Place Dufour 3, à Morges, _____
je soussigné, **OLIVIER COLOMB**, notaire à Morges, _____
agissant à la requête de l'organe de gestion de _____

--- **Compex Sàrl** ---

société à responsabilité limitée dont le siège est à Ecublens, _____
dresse comme suit le procès-verbal authentique des délibérations et décisions
de l'assemblée générale extraordinaire des associés de ladite société. _____

La société Cefar-Compex Medical Aktiebolag, à Malmö (Suède), unique
associée, ici représentée par Frédéric Schaller en vertu d'une procuration datée du 5 juillet
2013, ci-annexée, préside l'assemblée, conformément à l'article 19 des statuts. _____

Le notaire soussigné est désigné en qualité de secrétaire. Il n'est pas nommé
de scrutateur. _____

L'ordre du jour est le suivant : _____

I. Modification du but et de la raison sociale _____

II. Modifications des statuts _____

III. Nomination d'un président des gérants _____

IV. Divers _____

Préalablement à toute discussion, le président : _____

1) fait ici consigner que le procès-verbal de la présente assemblée sera tenu
en la forme authentique et qu'il n'en sera pas établi d'autres ; _____

2) constate que l'unique part sociale de CHF 600'000.— de nominal, constituant la totalité du capital social de CHF 600'000.—, est représentée. Par conséquent et conformément aux articles 701 du Code des obligations (auquel renvoie l'article 805, alinéa 5, chiffre 5) et 15 des statuts, l'assemblée est valablement constituée en tant qu'assemblée universelle et peut ainsi prendre toute décision sur les objets qui sont de son ressort. —

Ces considération et constatation étant admises sans opposition, il est immédiatement passé à l'ordre du jour. —

I. MODIFICATION DU BUT ET DE LA RAISON SOCIALE —

Ensuite de la fusion par absorption des sociétés Compex Switzerland Sàrl et Compex Médical SA par Compex Sàrl, le président propose à l'assemblée de modifier le but et la raison sociale de la société, lesquels sera désormais les suivants : —

But : la conception, la création, la fabrication et la diffusion d'appareils et de produits médicaux et paramédicaux, en particulier dans le secteur médical et dans le secteur sportif, ainsi que la détention et la gestion de participations d'entreprises actives notamment dans le domaine des appareils et produits médicaux et paramédicaux. —

Raison sociale : DJO Global Switzerland Sàrl. —

L'assemblée accepte ces propositions à l'unanimité. —

II. MODIFICATIONS DES STATUTS —

Les décisions prises sous chapitre I (un) ci-dessus entraînent la modification du titre, ainsi que des articles 1 et 3, alinéa 1 des statuts, à laquelle l'assemblée, à l'unanimité, donne la nouvelle teneur suivante : —

« Article 1 —

Il est fondé sous la raison sociale —

DJO Global Switzerland Sàrl —

une société à responsabilité limitée qui est régie par les présents statuts et pour les cas qui n'y sont pas prévus, par le titre XXVIII du Code des Obligations. » —

« Article 3 —

Le but de la société est la conception, la création, la fabrication et la diffusion d'appareils et de produits médicaux et paramédicaux, en particulier dans le secteur médical et dans le secteur sportif, ainsi que la détention et la gestion de participations d'entreprises actives notamment dans le domaine des appareils et produits médicaux et paramédicaux.

(...) » —

Au surplus et afin d'adapter partiellement les statuts actuels au nouveau droit de la société à responsabilité limitée, entré en vigueur le 1^{er} janvier 2008, le président propose à l'assemblée de modifier partiellement les articles 8 alinéa 4, 9, 11 alinéa 2, 21 alinéa 2 et 25 alinéa 1 des statuts comme suit : —

« Article 8 —

(...) _____

La cession ou la promesse de cession d'une part sociale requiert la forme écrite. _____

Article 9 _____

Les associés sont tenus solidairement comme des associés en nom collectif de toutes les obligations de la société, mais seulement jusqu'à concurrence du montant du capital social inscrit. Ils sont exonérés de cette responsabilité dans la mesure où le capital social a été versé. _____

Article 11 _____

Elle a le droit **intransmissible** : _____

1. d'adopter ou de modifier les statuts, _____
2. de désigner les gérants et de les révoquer, _____
3. de désigner cas échéant les contrôleurs, sous réserve des droits accordés aux associés non gérants en matière de contrôle, _____
4. d'approuver le compte de profits et pertes, ainsi que le bilan et de déterminer l'emploi du bénéfice net, _____
5. de donner décharge aux gérants, _____
6. de diviser ou réunir des parts sociales, _____
7. d'intenter contre les organes sociaux ou contre des associés individuellement les actions de la société pour des dommages résultant de sa fondation ou de la gestion. _____

(...) _____

Article 21 _____

(...) _____

La société doit pouvoir être représentée par une personne domiciliée en Suisse. Un gérant ou un directeur doit satisfaire à cette exigence. _____

Article 25 _____

Pour chaque exercice et en conformité des articles 801, 662 et suivants du Code des obligations, les gérants établissent un rapport de gestion qui se compose des comptes annuels et du rapport annuel. _____

(...) » _____

Ces propositions sont acceptées à l'unanimité. _____

Un exemplaire des nouveaux statuts, signés ce jour par le président, demeurera annexé au présent acte. _____

IV. NOMINATION D'UN PRESIDENT DES GERANTS _____

Le président informe l'assemblée que : _____

- lorsque la société a plusieurs gérants, l'assemblée des associés doit désormais régler la présidence, eu égard à l'article 809, alinéa 3 du Code des obligations suisse ; _____

- le président des gérants a, faute de réglementation contraire des statuts, une voix prépondérante dans les décisions prises par l'organe de gestion. _____

Cela exposé, le président propose de nommer en qualité de président des gérants Stephen Murphy, d'Irlande, à Bentley Farnahm (Royaume-Uni). _____

Cette proposition est acceptée par l'assemblée à l'unanimité. _____

V. DIVERS _____

1. Le notaire soussigné atteste que toutes les pièces justificatives mentionnées dans le présent acte, savoir : _____

- la procuration établie par Cefar-Compex Medical Aktiebolag, à Malmö (Suède) en faveur de Frédéric Schaller du 5 juillet 2013, _____

- les nouveaux statuts de la société de ce jour, _____
lui ont été soumises, ainsi qu'à l'assemblée. _____

2. L'assemblée charge le notaire soussigné de faire procéder aux inscriptions au Registre du Commerce, qui s'occupera ensuite des publications. _____

La parole n'étant plus demandée et l'ordre du jour étant épuisé, l'assemblée, à laquelle le notaire a intégralement assisté et qui est demeurée universelle jusqu'à son terme, est levée, et le présent procès-verbal clos, après avoir été lu par le notaire soussigné à l'assemblée et approuvé par le président, qui le signe, avec l'officier public, à Morges, le cinq juillet deux mille treize. _____

La minute est signée : F. Schaller – O. Colomb, not. _____

PREMIERE EXPEDITION CONFORME

L'atteste :



O. Colomb

Attestation for Translated Material

Title of translated document: **PROCES-VERBAL AUTHENTIQUE
D'ASSEMBLEE GENERALE**

Language(s): French

I, Rose M. Thiessen, have prepared the attached translation. To the best of my knowledge, I declare that the translation of the document listed above, is a true, accurate and a complete translation of the original text.

Signature:



Rose M. Thiessen, Partner, Knobbe Martens LLP

Executed on:

March 6, 2015

Month / Day / Year

Minute number 263

of 5 July 2013

AUTHENTIC MINUTES

GENERAL ASSEMBLY

On five July two thousand thirteen,
in my study, Place Dufour 3 at Morges,
I undersigned, OLIVIER COLOMB, notary to Morges,
acting at the request of the management authority of

--- Compex Sàrl ---

a private limited liability company whose headquarters is in Ecublens,
stands as the authentic record of the deliberations and decisions of the
extraordinary general meeting of the shareholders of the said society.

The Cefar - Compex Medical Aktiebolag company, of Malmö (Sweden), a
single-member company, represented here by Frederick Schaller by virtue of a proxy dated July
5, 2013, attached, presides over the Assembly, in accordance with Article 19 of the statutes.

The undersigned notary is appointed as Secretary. He is not appointed
scrutineer.

The order of the day is as follows:

I. Amendment of the corporate purpose and name

II. Amendments to the statutes

III. Appointment of chairman of the managers

IV. Miscellaneous

Prior to any discussion, the Chairman:

1) makes recorded here that the minutes of this meeting will be held as
authentic and that it will be not be otherwise established;

2) notes that the unique share of CHF 600'000.- nominative, constituting all of
the share capital of CHF 600'000.-, is represented. As a result, and in accordance with articles
701 of the code of obligations (to which refers Article 805, paragraph 5, figure 5) and 15 of the
statutes, the assembly is validly constituted as a complete assembly and therefore can make any
decision on the matters that are under its jurisdiction.

PATENT

REEL: 035294 FRAME: 0189

These considerations and findings being admitted without objection, the agenda is immediately passed.

I. AMENDMENT OF THE CORPORATE PURPOSE AND NAME

Following the merger by absorption of the companies Compex Switzerland Ltd and Compex Médical SA by Compex Sàrl, the Chairman suggested to the Assembly to amend the corporate purpose and name of the company, which will henceforth be as follows:

Purpose: design, creation, manufacturing and distribution of medical and paramedical devices and products, particularly in the medical sector and in the sports sector, as well as the holding and management of participation of companies active especially in the field of medical and paramedical equipment and products.

Corporate Name : DJO Global Switzerland Sàrl.

The Assembly accepts these proposals unanimously.

II. AMENDMENTS TO THE STATUTES

The decisions taken under Chapter 1 (one) above causing the amendment to the title, as well as articles 1 and 3, paragraph 1 of the Statutes, to which the Assembly, unanimously, gives new content as follows:

«Article 1

It is founded under the name

DJO Global Switzerland Sàrl

a limited liability company which is governed by the present statutes and for the cases that are not provided for by title XXVIII of the Code of Obligations.

«Article 3

The purpose of the company is the design, creation, manufacturing and distribution of medical and paramedical equipment and products, particularly in the medical sector and in the sports sector, as well as the holding and management of the participation of companies active in the field of medical and paramedical equipment and products.

(...) »

Moreover, in order to partially adapt the current statutes to the new law of companies with limited liability, entered into force January 1st, 2008, the president proposed

to the Assembly to partially amend articles 8 paragraphs 4, 9, 11 paragraph 2, 21 paragraphs 2 and 25 paragraph 1 of the statutes as follows:

« **Article 8**

(...)

The assignment or the promise of transfer of a share requires a written form.

Article 9

The associates are held jointly and severally liable as general partners of all obligations of the company, but only up to the amount of the registered capital. They are exempt from this responsibility insofar as share capital has been paid.

Article 11

It has the **non-delegable** right:

1. to adopt or amend the statutes,
2. to designate and revoke managers,
3. to designate the controllers, subject to applicable rights granted to non-manager associates in matters of control,
4. to approve the profit and loss account, as well as the balance sheet and determine the use of net income.
5. to discharge the managers,
6. to split or unite shares,
7. to bring actions against corporate bodies or against associates individually for damages to the company resulting from its foundation or management.

(...).

Article 21

(...)

The Corporation must be represented by a person domiciled in Switzerland. A Manager or a Director must satisfy this requirement.

Article 25

For each fiscal year and in accordance with articles 801, 662 of the Code of obligations, the managers establish a management report which consists of the annual report and annual accounts.

(...) »

These proposals are unanimously accepted.

A copy of the new statutes, signed this day by the president, will remain annexed to the present deed.

IV. APPOINTMENT OF A CHAIRMAN OF THE MANAGERS

The Chairman informed the Assembly that:

-where the company has several managers, the meeting of the shareholders must now adjust the presidency, bearing in mind article 809, paragraph 3 of the Code of obligations Switzerland;

-In an absence of contrary legislation of the statutes, the chairman of the managers has a casting vote in the decisions taken by the management authority.

This exhibited, the Chairman proposed to appoint as chairman of the managers Stephen Murphy, of Ireland, Bentley Farnham (United Kingdom).

This proposal is accepted by the Assembly unanimously.

V. MISCELLANEOUS

1. The undersigned notary attests that all the supporting documents mentioned in this Act, namely:

- Power of Attorney prepared by Cefar-Compex Medical Aktiebolag in Malmö (Sweden) for Frédéric Schaller July 5, 2013,

- the new statutes of the company of the day,
have been submitted to him, as well as to the assembly.

2. The assembly instructs the undersigned notary to proceed with registration by the Trade Register, which will then arrange for publications.

With no more comment requested and the agenda being exhausted, the assembly, which the notary has fully attended and remained completely until its completion, is exercised, and this record ended, was after reading by the undersigned notary to the assembly and approved by the president, who signed with the public officer, in Morges, on July fifth two thousand thirteen.

The minute is signed : F. Schaller - O. Columb, not.